

## Protokoll Sörskogens Villaägareförening styrelsemöte

24/1 2017 kl 19.30–20.30 Plats: MU30

Närvarande: Kicki Fröjd, Sven-Erik Johansson, Ulrika Wennberg

Kommande möten;

**22/2 2017 kl 1930 plats ?** (förslagsvis hos Lena?) Huvudämne genomgång av förslag till verksamhetsberättelse. Samt gå igenom hur vi gör med inbjudan, till exempel boka lokal, färdigställa en inbjudan o.s.v.

**Vid behov 15/3 plats Ch 15** för till exempel korrigerings av verksamhetsberättelse, eller uppföljning av inbjudan.

Noterat på mötet

### Förberedelse för årsmötet:

- Förslag att vi har mötet 5/4 i Balingsnäs-skolan. Kicki, S-E och Ulrika kan denna dag. Fråga till Gunnar, Rolf och Lena, kan ni denna dag? Om det inte går måste vi hitta ett tidigare datum
- S-E ber valberedningen, Göran Stjernström och Tove Eliasson att kolla med sittande samt nya personer. Vårt behov ser ut som:
  - Kolla med förra årets Revisorer och Revisorssuppleanter om de kan ta samma roll för kommande verksamhetsår.
  - Kolla med Rolf Berglund och Lena Wallin om de vill ta steget upp att bli ledamot i styrelsen, alternativt om de vill bli omvalda som suppleanter på 1 (ett) år
  - Kicki ställer upp på omval 2 (två) som ordinarie ledamot och kassör
  - S-E ställer upp på fyllnadsval 1 (ett) år, tar över Ulrika's återstående år. Ulrika slutar i styrelsen.
  - Vi har en vakant ledamotsplats på 2 (två) år. (Detta är S-E's plats)
  - Vi har en vakant ledamotsplats på 1 (ett) år, som borde varit invald förra årsmötet.
  - Vi behöver en ordförande, Gunnar har flera år indikerat att han vill sluta som ordförande.
  - Kicki pratar med Dagge om han kan ta någon av ovan vakanta styrelse roller.

Vid tangentbordet Sven-Erik